

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7767048

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
CUREVAC AG	09/26/2022
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	CUREVAC SE
Street Address:	FRIEDRICH-MIESCHER-STRASSE 15
City:	TÜBINGEN
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	72076
PROPERTY NUMBERS Total: 2	
Property Type	Number
Application Number:	15570195
Application Number:	17838852
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(512)334-2999
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	5123342900
Email:	jnorman@phiplaw.com
Correspondent Name:	PARKER HIGHLANDER PLLC
Address Line 1:	1120 S. CAPITAL OF TEXAS HWY.
Address Line 2:	BUILDING ONE, SUITE 200
Address Line 4:	AUSTIN, TEXAS 78746
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	CRVC.P0178US / US.D1
NAME OF SUBMITTER:	JENNIFER NORMAN-WOLFE
SIGNATURE:	/Jennifer Norman-Wolfe/
DATE SIGNED:	01/29/2023
Total Attachments: 2	
source=CureVacAG to CureVac SE#page1.tif	
source=CureVacAG to CureVac SE#page2.tif	

Entry number	a) Company b) Seat, place of business, German business address, person authorized to accept delivery, branch office c) Purpose of the company	Basic or Share Capital	a) General provisions regarding representation b) Board, executive body, managing directors, personally liable shareholders, managers, authorized representatives and any special powers of representation	Authorized signatories	a) Legal form, commencement, articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Remarks
1	2 a) CureVac SE b) Tübingen Business address: Friedrich-Miescher-Strasse 15, 72076 Tübingen c) The research, development, production and marketing, especially in Germany and the European Union, of biotechnological products.	3 1,216,023.00 EUR	4 a) Two board members or one board member and an authorized signatory represent the company together. In the case of a sole board member, this member represents the company alone. b) Board member: Dr. Haas, Franz-Werner, Karlsruhe, *11/07/1969 sole power of representation with the authority to conclude legal transactions with himself as a legal representative of a third party on behalf of the company. Board member: Kemula, Pierre, Stuttgart, *09/06/1973 with the authority to conclude legal transactions with himself as a legal representative of a third party on behalf of the company. Board member: Dr. Greune, Málte, Wiesbaden, *02/14/1965 Board member: Splawski, Igor, Winchester/United States, *07/24/1967 Board member: Blanc, Antony, Oham/Belgium, *03/27/1968	5	6 a) European public company Articles of Association dated 07/06/2022 b) Created by merging the "CureVac Beteiligungsverwaltungs AG" based in Vienna, Austria (Commercial Register Vienna Commercial Court FN 556546a) as the transferring company with "CureVac AG" based in Tübingen (District Court Stuttgart, HRB 754041) as acquiring company per the merger plan from May 4, 2022 and the Resolutions of the legal entities involved dated July 6, 2022 and June 27, 2022 while simultaneously assuming the legal structure of a societetas Europaea (SE).	7 a) 09/26/2022 Berlinghof

{01078638}

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) CureVac SE b) Tübingen Geschäftsanschrift: Friedrich-Miescher-Straße 15, 72076 Tübingen c) Die Forschung und Entwicklung sowie die Produktion, insbesondere in Deutschland und der Europäischen Union, und Vermarktung von biotechnologischen Erzeugnissen.	1.216.023,00 EUR	a) Jeweils zwei Vorstandsmitglieder oder ein Vorstandsmitglied und ein Prokurist vertreten gemeinsam. Ist nur ein Vorstandsmitglied bestellt, so vertritt dieses die Gesellschaft allein. b) Vorstandsmitglied: Dr. Haas, Franz-Werner, Karlsruhe, *07.11.1969 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Vorstandsmitglied: Kemula, Pierre, Stuttgart, *06.09.1973 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Vorstandsmitglied: Dr. Greune, Matthe, Wiesbaden, *14.02.1965 Vorstandsmitglied: Splawski, Igor, Winchester / Vereinigte Staaten, *24.07.1967 Vorstandsmitglied: Blanc, Antony, Chain / Belgien, *27.03.1968		a) Europäische Aktiengesellschaft (SE) Satzung vom 06.07.2022. b) Entstanden durch Verschmelzung der "CureVac Beteiligungsverwaltungs AG" mit Sitz in Wien, Österreich (Firmenbuch Handelsgericht Wien FN 566546a) als übertragende Gesellschaft mit der "CureVac AG" mit Sitz in Tübingen (Amtsgericht Stuttgart, HRB 754041) als übernehmende Gesellschaft aufgrund des Verschmelzungsplans vom 04.05.2022 und den Zustimmungsbeschlüssen der beteiligten Rechtssträger vom 06.07.2022 und vom 27.06.2022 unter gleichzeitiger Annahme der Rechtsform einer Europäischen Aktiengesellschaft (SE).	a) 26.09.2022 Schneider